
 
 

Tychy, 25.09.2017 r. 

 
PROTOKÓŁ   NR 10/RN/2017 

z posiedzenia Rady Nadzorczej PSM „ Stella” w Tychach 
z dnia 25.09.2017 r. 

 
▪ Aniela Cieślińska  - Przewodnicząca RN 
▪ Wiesław Radoński  - Zastępca Przewodniczącego RN 
▪ Andrzej Maszerowski - Przew. Komisji Rewizyjnej RN 
▪ Roman Serafin  - Sekretarz RN 
▪ Wiesław Bonarski  - Członek RN 
▪ Jarosław Gałenzyka  - Członek RN 
▪ Maria Kalbrun  - Członek RN 
▪ Janusz Kopera  - Członek RN 
▪ Włodzimierz Pazio  - Członek RN 
 

Zaproszeni goście : 
▪ Tomasz Sowiński   - Prezes Zarządu PSM „Stella” 
▪ Beata Szumska   - Wiceprezes Zarządu PSM „Stella” 
▪ Jadwiga Niespodziańska  - Główna Księgowa, Członek Zarządu PSM „Stella” 
 
 
Ad.1. Przewodnicząca Rady Nadzorczej Pani Aniela Cieślińska przywitała przybyłych i na 

podstawie listy obecności ( Załącznik nr 1) stwierdziła prawidłowość zwołania posiedzenia  
i zdolność do podejmowania uchwał przez Radę Nadzorczą. 
Następnie przedstawiła porządek obrad posiedzenia Rady Nadzorczej, który został 
przesłany wszystkim członkom RN przy zaproszeniach. 
 
Sekretarz RN złożył wniosek o przesunięcie punktu 3d)  do punktu 7, a punkt 7 do 8. 
 
Za przyjęciem zmienionego porządku obrad głosowało  9 osób /jednogłośnie/. 
 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

2. Omówienie  protokołu  Nr 9/RN/2017r.  z dnia 28.08.2017r. 

3. Analiza pism Zarządu: 

a) informacja Zarządu dotycząca podjętej decyzji  w sprawie skierowania na drogę 
sądową lokatorów z zaległościami  w opłatach czynszu  2 wnioski - L.dz. 1066/2017. 

b) Informacja Zarządu o szkoleniu finansowanym ze środków  spółdzielni - 
L.dz.1069/2017. 

c) Pismo z Przedszkola Nr 29  - L.dz. 2058/2017. 

4. Protokół Komisji Rewizyjnej. 

5. Wyznaczenie członków RN na dyżur w dniu  08.11.2017 

6. Wolne wnioski i sprawy wniesione. 

7. Pisma członków Zarządu w sprawie podwyżek: 

Prezes   - L.dz.2059 /2017. 

Wiceprezes  - L.dz.2056/2017. 

Główna Księgowa  - L.dz.2054/2017. 

8. Zakończenie posiedzenia i ustalenie terminów następnych posiedzeń: 

Prezydium RN -   16.10.2017r. 

Rada Nadzorcza -   23.10.2017r. 
 

 



Ad.2.  Omówienie i przyjęcie protokołu Nr 9/RN/2017 . 
 Protokół został przyjęty jednogłośnie bez uwag. 
 

Ad.3.  Analiza pism Zarządu: 

a) informacja Zarządu dotycząca podjętej decyzji  w sprawie skierowania na drogę 
sądową lokatorów z zaległościami  w opłatach czynszu - 2 wnioski - L.dz. 1066/2017. 

Szczegółową informację o zadłużonych mieszkańcach przedstawili: Prezes i Główna 
Księgowa. 
Z uwagi na brak wyjaśnień ze strony zadłużonych lokatorów, Rada Nadzorcza 

podtrzymuje podjętą decyzję Zarządu o skierowaniu na drogę sądową. 

Wniosek został poddany pod głosowanie: za 9, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

b) Informacja Zarządu o szkoleniu finansowanym ze środków  spółdzielni - L.dz.1069/2017. 

Informację przyjęto bez uwag. 

c) Pismo z Przedszkola Nr 29  - L.dz. 2058/2017. 

Rada Nadzorcza po dyskusji zaakceptowała przekazanie kwoty 500,00 zł na organizację 
Pikniku Rodzinnego. 

Wynik głosowania: za 8, przeciw 0, wstrzymało się 1. 

Ad.4. Protokół Komisji Rewizyjnej. 

 Protokół z prac Komisji Rewizyjnej omówił i przedstawił jej Przewodniczący Pan Andrzej 
Maszerowski. 

 Poddano pod głosowanie przyjęcie sprawozdania: za 9, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

 Podjęto uchwałę nr 11/RN/2017. 

 

Ad.5. Wyznaczenie członków RN na dyżur w dniu  08.11.2017 r. 

 Na dyżur zgłosili się: Janusz Kopera i Włodzimierz Pazio. 

 

Ad.6. Wolne wnioski i sprawy wniesione: 

- Komisja ds. opracowania zmian w „Regulaminie porządku domowego” poinformowała o 
ukonstytuowaniu się i rozpoczęciu prac; 

- Przewodnicząca RN omówiła przebieg wycieczki do Wisły. Podziękowała wszystkim, 
którzy zaangażowali się w organizację imprezy. 

- Pan A. Maszerowski przedstawił wrażenia z imprezy „Dzień Sąsiada”  zorganizowanej 
przez Urząd Miasta na osiedlu H – RN przyjęła informację do wiadomości. 

 
Ad.7.  Pisma członków Zarządu w sprawie podwyżek: 

Prezes   - L.dz.2059 /2017. 

Wiceprezes  - L.dz.2056/2017. 

Główna Księgowa  - L.dz.2054/2017. 

Przewodnicząca RN w imieniu prezydium RN zaproponowała przyznanie podwyżek dla 
członków Zarządu w wysokości: 
a) dla Prezesa Zarządu Pana Tomasza Sowińskiego (…) 
b) dla Wiceprezesa Zarządu Pani Beaty Szumskiej (…) 
c) dla Członka Zarządu Pani Jadwigi Niespodziańskiej (…) 

 

Członek RN Jarosław Gałenzyka zaproponował przyznanie podwyżek dla członków Zarządu 
w wysokości: 
a) dla Prezesa Zarządu Pana Tomasza Sowińskiego (…) 
b) dla Wiceprezesa Zarządu Pani Beaty Szumskiej (…) 



c) dla Członka Zarządu Pani Jadwigi Niespodziańskiej (…) 

Poddano pod głosowanie pierwszy wariant. 

Za pierwszą propozycją głosowało 8 osób, przeciw 0, wstrzymało się 1. 

Odstąpiono od głosowania drugiej prpopozycji. 

Podjęto uchwałę nr 12/RN/2017. 
 

Ad.8..  Na tym posiedzenie RN zakończono. Terminy następnych posiedzeń ustalono na: 

Prezydium RN -   16.10.2017r. 

Rada Nadzorcza -   23.10.2017r. 

 
 

 
………………………………………………………                                                ……………. …………………………………………………. 

               Sekretarz   RN                                                                      Przewodnicząca RN 


